
 

 

 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 24/11/2023 

Προς: Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής, Κο Χρήστο Στυλιανίδη  

Θέμα : Σε κατάσταση έκτακτης ανάγκης το Αγαθονήσι με ελλείψεις σε είδη πρώτης ανάγκης – Χωρίς πλοίο για έναν 

ολόκληρο μήνα.    

Κύριε Υπουργέ,  

Εδώ και πάνω από ένα μήνα το Αγαθονήσι και οι κάτοικοί του έχουν εγκαταλειφθεί στην τύχη τους, αφού δεν έχει 
δέσει μεγάλο πλοίο στο λιμάνι από τη 15η Οκτωβρίου. Είναι πρωτοφανές το γεγονός ότι, ενώ κάθε χρόνο 
προκηρύσσεται την άνοιξη ή το αργότερο το καλοκαίρι ο διαγωνισμός για την ανάθεση δημόσιας υπηρεσίας σε πλοίο 
που θα εξυπηρετεί κατά τους χειμερινούς μήνες τη γραμμή σύνδεσης του νησιού με τη Σάμο, φέτος όλως παραδόξως 
και απαραδέκτως το Υπουργείο Σας, επιδεικνύοντας εγκληματική αδιαφορία, προχώρησε στη σχετική προκήρυξη 
μόλις την 23-11-2023 και αφού είχε λήξει ήδη ένα μήνα η σύμβαση με απευθείας ανάθεση σε πλοίο που 
εξυπηρετούσε τη σύνδεση του Αγαθονησίου με το Πυθαγόρειο της Σάμου. Σημειώνεται δε ότι στη δημοσιευθείσα 
προκήρυξη μειώθηκαν πρώτη φορά τα δρομολόγια της γραμμής από 4 φορές την εβδομάδα σε 3 φορές.  

Παρά τις εκκλήσεις των πολιτών και του Δημάρχου του νησιού, ουδεμία μέριμνα έχει ληφθεί προκειμένου να υπάρξει 
άμεση άρση του κατ’ ουσίαν αποκλεισμού τους. Η μη ακτοπλοϊκή σύνδεση με τη Σάμο έχει προκαλέσει μείζονα 
προβλήματα στον εφοδιασμό του νησιού σε τρόφιμα, φάρμακα και λοιπά είδη πρώτης ανάγκης, καθώς χωρίς μεγάλο 
πλοίο δεν μπορούν να διακινηθούν προϊόντα, εφόδια, φορτηγά αυτοκίνητα και υφίστανται ήδη σημαντικές 
ελλείψεις. Είναι δε ιδιαιτέρως σοβαρό το γεγονός πως οι κάτοικοι του νησιού δεν μπορούν να μεταβούν σε διπλανά 
νησιά για να πραγματοποιήσουν ιατρικά ραντεβού.  Παράλληλα, η μοναδική επιχείρηση του νησιού, η οποία 
ασχολείται με την ιχθυοκαλλιέργεια και απασχολεί 20 – 30 άτομα, κινδυνεύει να κλείσει, εξαιτίας του μεταφορικού 
κόστους και του συγκοινωνιακού προβλήματος.  

Δεδομένου ότι οι κάτοικοι του ακριτικού Αγαθονησίου βρίσκονται σε απόγνωση νιώθοντας απολύτως 
εγκαταλελειμμένοι από το ελληνικό κράτος και αποκλεισμένοι.  

Δεδομένου ότι η πρωτοφανής καθυστέρηση της προκήρυξης της ακτοπλοϊκής σύνδεσης του νησιού με  τη Σάμο 
επιφέρει τρομακτικές συνέπειες στον εφοδιασμό του νησιού με είδη πρώτης ανάγκης, τρόφιμα, φάρμακα, κλπ.  

Ερωτάται ο Υπουργός:  

1. Για ποιο λόγο δεν υπήρξε έγκαιρη προκήρυξη την άνοιξη ή το αργότερο το καλοκαίρι της ανάθεσης δημόσιας 
υπηρεσίας σε πλοίο που θα εξυπηρετεί τη γραμμή σύνδεσης του νησιού με τη Σάμο, όπως τα προηγούμενα 
χρόνια και γιατί στη δημοσιευθείσα τελικώς την 23-11-2023 προκήρυξη μειώθηκαν τα εβδομαδιαία δρομολόγια 
από 4 σε 3 την εβδομάδα;  

2. Τι σκοπεύετε να πράξετε και κυρίως μέχρι τη 27-12-2023, προθεσμία λήξης του προκηρυχθέντος διαγωνισμού, 
προκειμένου να άρετε άμεσα  την απαράδεκτη κατάσταση που εσείς οι ίδιοι δημιουργήσατε θέτοντας ακόμα σε 
κίνδυνο τη ζωή των κατοίκων του Αγαθονησίου.  

Ο ερωτών βουλευτής 

Γεώργιος Νικητιάδης  
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